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Warszawa, 15 czerwiec2023 rok

Szanowny Pan
Mateusz Morawiecki
Prezes Rady Ministrów

Mając nauwadze PeĘcję zawierającą postulaty Federacji Zwązków Zawodowych
Służb Mundurowych, złożoną do Pana Premiera w dniu 9 listopada 2022 r., podczas
pikie§ przed Kancelarią Prezesa Rady Ministrów oraz nawiązując do pómiejszych
deklaracji i zapewnień właściwych ministrów służb mundurowych o dialogu w zakresie
postulatów ujętych w Petycji, Prezydium Federacji Związków Zawodowych Służb
Mundurowychzwraca się z wnioskiem o:

- wzrost uposażeń i wynagrodzeń funkcjonariuszy i pracowników służb mundurowych
w wysokoŚci dodatkowych 12 %o począwszy od 1 lipca 20ż3 r.
- ujęcie w ustawie budzetowej na rok 2024 wzrostu uposaźeń i wynagrodzeń
funkcjonariuszy i pracowników służb mundurowych w wysokości 25oń od 1 sĘcznia
2024 r,
- wykreślenie art. 41 ustawy z dnia 1 grudnia 2022 r. o szczegolnych rozrviązaniach
słuzących rea\izacjiustawy budZetowej na20231 r.,zęwszystkimi skutkami finansowymi.

Aktualny rozwój sytuacji, w tym zagtożenia związane z wojną na Ukrainie,
generują dodatkowe obciązenia dla wszystkich służb mundurowych.
Państwo powinno budować swoją siłę poprzez inwestycje we wszystkie formacje, które

zap ewniaj ą b ezpieczeistwo Obywate l i i Nas zej O j czy zny .

W związku z pov,ryższym zwracamy się do Pana Premiera z prośbą o pilne

spotkanie w Kancelarii Prezesa Rady Ministrów co będzie świadczyć o wielkiej trosce

Pana Premiera o Służby Mundurowe.

Powodem wznowienia żądafr zawartych w ubiegłorocznej petycji są zagrożenia
mające bezpośredni związek z pogarszającą się sytuacją kadrową w słuzbach

odpowiedzialnych za bezpieczeństwo naszego Państwa oraz całkowita nieskutecmośó
działńdo§chczas podjętych przęz R ąd.

Obawy Federacji potęgują również najbliższe plany Rządu w odniesieniu do służb
mundurowych. Jak bowiem wynika z treści porozumienia, które z nieznatych nam
powodów Rząd podpisń z organizacją, która w znikomym tylko stopniu reprezentuje
interesy polskich funkcjonariuszy, zapowiadane jeszcze na ten rok podwyżki uposażeń
i wynagrodzeń zastąpione zostaŁy jednorazową nagrodą motywacyjną. Stanowi to

vłystarczające uzasadnienie, by obawiać się o dalsze pogłębienie kryzysu kadrowego, który
możę wywołaó kolejna fala odejśó fuŃcjonariuszy przekonanych, żeRząd ich oszŃał.
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Federacja domyśla się, że zaproponowane we wniosku skierowanym do Prezesa
Rady Ministrów podwyzki mogą byc uznarte pIzez adresata za zbyt wygórowane. Ktoś
inny moze je nawet uznać za niemożliwe do spełnienia z powodów czysto politycznych.
Biorąc jednak pod uwagę fakty, czyIi zjednej strony kryzys kadrowy, z drugiej zaś -
waloryzacja uposażeń i wynagrodzeń (wprowadzona i planowana) zdecydowanie poniZej
realnej inflacji - postula§ Federacji na\eĘ Llznac nie Ęlko racjonalne, ale wręcz
konieczne ze względl na jeden zwazniejszych, jak nie najwamiejszy z interesów państwa
i jego obywateli. Sam zaś postęp prac nad przyszŁotocznym Budzetem Państwa oraz
nowelizacja tegorocznej ustawy budZetowej i okołobudzetowej determinują pilnośó
spotkania, o które Federacja się zwraca.

Uzasadniając swoje postulaty pragniemy zapewnić, żę Federację Zwtązkow
Zawodowych Służb Mundurowych tworzą organizacje na wskroś apolityczne. W
odróżnieniu od innych organizacji nie chcemy być kojarzeni ani z ugrupowaniami
tworzącymi koalicję rządzącą, ani zę środowiskami opozycyjnymi czy też w jakikolwiek
sposób wpisywać się w trwającą kampanie vłyborczą. Jedynym celem jaki nam
przyświeca, jest interes polskich fuŃcjonariuszy idący w parze z bezpieczeństwem
państwa i jego obywateli. W swoich działaniem kieĄemy się racjonaltzmem oraz
interesem pństwa i tego samego oczekujemy odrządzących.

Załącmlk|
l. Pismo z dnia 7 września2022roktl.
2. Pismo z dnia 1 1 paździemlkaZl22 roku.
3. Pismo z dnia 9 listopada 2022 roku - przekazate w trakcie Zgromadzetia w dniu

9listopada 2022 roku przedstawicielowi Pana Premiera w randze Wicęministra Panu
Maciejowi Wąsikowi.
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Do wiadomości:
. PrezydentRP,
o Marszałek Sejmu,
o Marszałek Senafu,
o MinistersprawiedliwościprokuratorGenera|ny,
r Minister spraw wewnęhmych i Adminisfracji,
o Minister Finansów,
. organizacje zwiryków zawodowych służb Mundurowych wchodących w skład Federacji,
. a/aFZZSM.
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